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 روزنامه اقتصاد کیش

لیونلمسیانیمیشنیمیشود
گروه فرهنگ و هنر-شرکت سونی اعلام کرده است که یک سریال انیمیشنی 

از لیونل مسی می سازد.
کاپیتان فوتبال تیم ملی آرژانتین پس از قهرمانی در جام جهانی قطر با شرکت 
سونی موزیک انِترتینمنت برای ساخت یک مجموعه انیمیشن جدید همکاری 
می کند. این ســریال، لیونل مســی را در کودکی به تصویر می کشِــد که در طول 
یک بازی ویدیویی با موانعی روبرو می شــود. بنابراین، این ســریال انیمیشنی، 
مخاطبان کودک و نوجوان را هدف گرفته است. موسیقی اصلی این سریال نیز، 
از قطعه های هنرمندان و آهنگسازانی خواهد بود که با شرکت سونی در طی این 

سال ها همکاری داشته اند.
مسی به طور گسترده ای به عنوان یکی از بهترین بازیکنان فوتبالی شناخته 
می شود که به زمین، زینت بخشیده است و پیروزی آرژانتین در فینال جام جهانی 
۲۰۲۲ برابر فرانســه با زدن دو گل و انتخاب شدن به عنوان بهترین بازیکن جام، 
این امر را بیشتر تثبیت کرد. او با ۲۶ بازی، رکورد بیشترین حضور در جام جهانی 

را ثبت کرده و ۹۸ گل در ۱۷۲ بازی برای کشورش به ثمر رسانده 
اســت و علاوه بر این، ۴۷۴ گل در ۵۲۰ بازی برای باشگاه 

سابقش بارسلونا به ثمر رسانده است.
مســی از ســال ۲۰۲۱، برای تیم پاری سن ژرمن 

بــازی می کند؛ جایی کــه در ۴۶ بازی، ۱۸ گل به 
ثمر رسانده و همچنین رکورد هفت توپ 

طلا و جایزه بهترین بازیکن جهان را 
نیز، به دست آورده است.این سریال 
به زبان های انگلیسی، اسپانیایی و 
چندین زبان دیگر تولید خواهد 
شــد و بخش محتــوای ممتاز 
ســونی موزیک که با مشارکت 
مدیریت لئو مسی تولید می شود، 

بــر توســعه و توزیع این ســری 
نظــارت خواهد داشــت و در حال 

حاضر، شبکه یا پخش کننده ای برای این 
انیمیشن مشخص نشده است.

فرهنگ و هنر

گروه فرهنــگ و هنر- »تی تی« 
چهارمین فیلم ســینمایی آیدا پناهنده 
پــس از »ناهید«، »اســرافیل« و »پاییز 

نیکایدوها« )ســاخته شــده در ژاپن( 
اســت که سال ۱۳۹۸ ساخته شد و در 
جشنواره ســی ونهم فیلم فجر هم به 

نمایش در آمد.
ایــن فیلــم از تیرماه امســال در 
سینماهای کشور روی پرده رفت و تا 

مدتی قبل که همچان اکران می شــد به 
فروش بیش از ۲۱ میلیارد تومان رسید 

و حالا به اکران آنلاین رسیده است.
در »تی تی« الناز شاکردوســت، 
پارسا پیروزفر و هوتن شکیبا بازیگران 
نقش اصلی هستند و پیروزفر نقش یک 
اســتاد فیزیک را دارد و شاکردوست 
یک خدمتگزار بیمارستان که رابطه ای 

خاص میان ان ها شکل می گیرد.
پناهنــده در گفت وگویی گفته 
بــود: »تی تــی« با دو فیلــم »ناهید« و 
»اســرافیل« که معضلات اجتماعی در 
آن ها پررنگ بود، تفاوت دارد و کمی به 
سمت سینمای کمتر اجتماعی می رود 

با روابط انسانی پررنگ تر.
شــاید  گام  یــک  »تی تــی«  
متهورانه تری در مسیر سینمای پناهنده 
اســت و شاید هم بیراهه رفتن و  آغاز 

یک راه جدید.
او دربــاره بازیگران این فیلم هم 
گفته بود: خیلی خوش شــانس بودم 
که الناز شاکردوســت، دو، سه ساعت 
پــس از خواندن فیلمنامــه زنگ زد 

و بابــت فیلمنامه قــوت قلب داد و از 
همان جا همکاری و دوســتی ما آغاز 
شد. درباره پارسا پیروزفر هم از همان 
موقعی که فیلمنامه تمام شد به او فکر 
می کردم چون شمایلی دارد که تنها فرد 
برای بازی در نقش اســتاد فیزیک ما 

می توانست باشد.
این فیلم در شــهرهای رشــت، 
ماسال و رضوانشهر در فصل زمستان 
۱۳۹۸ ســاخته شــده و شاکردوست 
یک ماه بــرای صحبت به لهجه غلیظ 
گیلکــی تمریــن می کــرده و بعد در 
طــول کار ایــن تمرین بــا پیروزفر 
 که خــودش اهل انزلی اســت ادامه 

داشت.  
پناهنده همچنین گفته است: من 
از اولین روزی که فیلمسازی را شروع 
کــردم دلم می خواســت فیلم هایم را 
هم مردم دوست داشــته باشند و هم 
منتقدها؛ یعنی یک سینمای ماندگار را 
دوســت داشتم که به ذات هنر نزدیک 
باشــد و این کار خیلی سختی است. 
هنوز هم یکــی از چالش هایم همین 

اســت که چطور بین این دو حرکت 
کنم. ایــن کارگردان تاکیــد دارد که 
فیلمســازی اش تحت تاثیر سینمای 
آندره تارکوفســکی اســت هرچند 
فاصلــه کار او با تارکوفســکی تا ماه 

است. 
با این حال معتقد است شاید دلیل 
اینکه در هر ســه فیلمش نشــانه های 
حضــور طبیعــت و قاب بندهــای 
زیبا از طبیعت عیان اســت، شــاید به 
تحصیــل او در رشــته فیلمبــرداری 
ســینما برمی گــردد و اینکه اساســا 
 زیبایی شناســی قــاب برایــش مهم 

است. 
او گفته است: در تهران فیلم 
ساختن برایم دشوار است چون 

این شــهر خاکستری و دیگر 
زشــت، جایی نیست که 
دوربینم را در آن ببرم ولی 

در هر گوشه ای از ایران 
شــم قصه پردازی و 
نــگاه فیلمبردارانه ام 

تحریک می شود.

ایــن کارگــردان تاکیــد دارد کــه فیلمســازی اش تحــت تاثیــر ســینمای آنــدره 
تارکوفســکی اســت هرچنــد فاصلــه کار او بــا تارکوفســکی تــا مــاه اســت. 
بــا این حال معتقد اســت شــاید دلیل اینکــه در هر ســه فیلمش نشــانه های حضور 
طبیعــت و قاب بندهــای زیبــا از طبیعت عیان اســت، شــاید به تحصیل او در رشــته 
فیلمبرداری ســینما برمی گردد و اینکه اساســا زیبایی شناســی قاب برایش مهم است. 

فیلم »تی تی« که اکران آنلاین آن آغاز شده یکی از عاشقانه های چند سال گذشته سینماست 
که کارگردانش آیدا پناهنده آن را نوعی بیراهه رفتن یا شروع یک راه تازه در سینمای خود می داند.

به بهانه اکران آنلاین فیلمی عاشقانه 
با بازی الناز شاکردوست 

و پارسا پیروزفر
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گــروه فرهنگ و هنر- بازیگر 
سریال »پوســت شیر« گفت: چیزی 
که در فصل سوم )آخر( خواهید دید 
بــا فصــل ۱ و ۲ از نظر قصه پردازی 
و روند اوج و فرود بســیار متفاوت 
است و شــما قرار است خیلی زیاد 

غافلگیر شوید.
سعید دشتی در توضیح این که 
موفقیت و اقبال ســریال پوست شیر 
برای وی مســجل بوده است، گفت: 
متاســفانه سیستم هنری در کشور ما 
تاحــد زیادی به سیســتم کارمندی 
بدل شــده اســت به این صورت که 

کارگردانــی متنی را بردارد و فیلم را 
بسازد و برود اما تا آن متن دغدغه ات 
نباشد و روح خودت را به درد نیاورد 
نمی توانی آن درد را به تصویر بکشی 

و برای مخاطب باورپذیر باشی.
وی افزود: پوست شیر فیلمنامه 
بســیار خوبی دارد به صورتی که در 
زمان پیش تولید این ســریال وقتی 
کــه فیلمنامه اش را می خواندم چنان 
مجذوب آن شدم که ۸ قسمت اول را 
بدون این که حتی موبایلم را جواب 
دهم یا هرکار دیگری بکنم، خواندم. 
نقطه قوت پوســت شیر جایی است 

که ســریال را در درست ترین جای 
ممکن تمام مــی کند. یعنی تعلیق و 
کشــمکش را به جایی می رساند که 
مخاطب خواهان دنبال کردن است و 
هر قسمت در جایی تمام می شود که 
مخاطب عمیقا دوست دارد قسمت 

بعدی را ببیند.
بازیگر فیلم سینمایی دیدن این 
فیلم جرم اســت )رضــا زهتابچیان 
۱۳۹۹( تصریــح کــرد: در حقیقت 
باید گفت ســکانس هایی پایانی هر 
قسمت به شکل درجه یک مهندسی 

شده است.

دشتی با اشاره به شناخت خود 
از شــخصیت شــهاب حسینی پس 
از بازی در این ســریال یادآور شد: 
شــهاب حسینی استاد من است و در 
بحث کاری هم در این مدت از ایشان 

بسیار آموختم. 
حســینی برای من در بازی این 
ســریال یک دانشگاه بود؛ از منش و 
رفتار ایشان در پشت صحنه گرفته تا 
این که چقدر به پارتنرشــان اهمیت 

می دهند.
وی افزود: شــما به عنوان کسی 
که در کنار شــهاب حسینی بازی می 
کنیــد صرفا آرامــش و طیب خاطر 
داریــد و اصلا این گونه نیســت که 
بگوییــد چون او ســبقه ای طولانی 
در دنیــای بازیگری دارد یا پشــت 
جوایزش قایم می شود، رفتار خوبی 

نخواهد داشت.
بازیگر مجموعه نمایشــی ابله 
)کمــال تبریزی ۱۳۹۳( بیان کرد: در 
همکاری با شهاب حسینی شما آدمی 
را می بینید که در کنار شماســت که 
کمک کند تا شما بالا بیایید نه این که 
خودش دیده شــود و این موضوعی 
اســت که متاســفانه در بسیاری از 
بازیگران وجود ندارد چراکه به نقش 
کنارشان اهمیت نمی دهند اما ایشان 

همیشــه می گوید نقطه اســتاندارد 
بازی در کاراکتر روبروی شماست. 
به همین دلیــل فضایی که ایجاد می 
کند و گــپ و گفتی که درباره نقش 
و تحلیل آن شــکل می دهد جنسی 
از همفکری است و پیشنهادهایی که 
می دهد به نوعی مانند رفیقی اســت 
که در کنار شماســت و نه آدمی که از 

جای دیگر آمده.
دشــتی اضافــه کــرد: جدای 
از شــهاب حســینی باید بگویم که 
جمشید محمودی در مقام نویسنده 
و کارگردان اثر بسیار کار درست بود.
بازیگــر فیلم ســینمایی اتاقک 
گلــی )محمــد عســگری ۱۴۰۱( 
تصریح کرد: من از قســمت دوم در 
ســریال هســتم. من در این سریال 
شخصیت سروان یاراحمدی هستم 
که با بهزاد خلج )ســروان رســول( 
و شــهاب حسینی )ســرگرد محب 
 مشــکات( ســه پلیس ایــن قصه 

هستیم.
وی توضیــح داد: فیلمبرداری 
پوست شــیر هفته دیگر به پایان می 
رســد، البته قرار بود پیــش از اینها 
به پایان برســد اما به طول انجامیده 
است. تمام فیلمبرداری تهران بود اما 
تیم یک بخش را به شــمال رفتند که 

همان چیزی بود که در قســمت دوم 
این سریال دیدید.

دشــتی در پاســخ به این سوال 
که لوکشــین جایی که جنازه ساحل 
و بعدهــا شــواهد پرونــده )مانند 
دســتبند صمد( در آنجا پیدا شد کجا 
بوده اســت، گفت: این لوکیشن در 
احمدآباد مســتوفی بود. در فیلمنامه 
اســتنباط می شود که این مکان کنار 
اتوبان اســت اما در حقیقت نیست؛ 
احتمــالا اگر مخاطب ایــن را بداند 
می گوید کــه احمدآباد چه ربطی به 

جاده شمال دارد.
وی در پاسخ به این سوال که آیا 
مخاطب باید منتظر یک چهره جدید 
به عنوان مسبب این داستان ها باشد 
یــا خیر بیان کرد: ایــن را نمی توانم 
بگویــم. تعهد دارم که چیزی در این 

باره نگویم. 
شــما قرار اســت خیلی زیاد 
غافلگیر شوید. فقط می توانم بگویم 
چیزی که در فصــل ۳ خواهید دید 
بــا فصــل ۱ و ۲ از نظر قصه پردازی 
و روند اوج و فرود قصه و ســریال 
بسیار متفاوت اســت؛ اوج قصه در 
کنار فرود آن اســت که معنا می یابد. 
مانند گرما که در کنار ســرما معنا می 

یابد.

دشتیبازیگر»پوستشیر«:
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